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Velikonoce 2012 

 
Milé sestry a bratři, 

zdravím vás jako kazatel sboru na začátku velikonočního týdne. O 
krátké úvodní zamyšlení jsem tentokrát požádal bývalého seniora Pražského 
seniorátu, br. faráře Tomáše Bíska, který je po přechodu do důchodu a 
přestěhování do Horních Počernic členem našeho sboru a přináší i se svou paní 
do našeho společenství důrazy, za které jsme vděčni. Zároveň vás zvu k našim 
velikonočním bohoslužebným setkáním: na Zelený čtvrtek 5.4. v 18 hodin ke 
čtení pašijního příběhu podle sepsání evangelisty Marka, na Velký pátek 
k bohoslužbám v 18 hodin a na neděli Vzkříšení k bohoslužbám v 9.30. V pátek i 
v neděli bude vysluhována Večeře Páně. 

Máme příležitost o těchto velikonocích prožít sami i ve společenství 
sboru, navzdory všemu, z čeho máme třeba obavy, obnovu naší víry a naděje.  

Petr Firbas 
 

Milí přátelé, 
máte taky radost z přicházejících Velikonoc? Nabízejí se nám 

prodlužováním denního světla a oteplováním, ranním zpěvem ptáků a naším 
vyhlížením, kdy a kam se podívat, jak pobývat venku a jak se po zimě rozhýbat – 
pokud můžeme… 

Patří to k Velikonocům? A proč ne? Příchod jara a naše velikonoční 
rozpoložení se potkávají. 

Ale jádro toho, co si připomínáme jako křesťané, to není. Pohlížím 
v duchu na všeobecný křesťanský symbol, který všichni známe. Ano, mám na 
mysli kříž. 

Mám rád kalich. Vracejí a promítají se v mi něm mnohé zkoušky, ale i 
naděje, kterými naši evangeličtí otcové a matky procházeli. Chápu naši 
rezervovanost vůči kříži a pocitu, že je přeci znamením katolicismu. Mám však 

za to, že nikdo nemá na tento symbol výjimečné právo. Je všeobecně přijatým a 
dobře srozumitelným znakem toho, co v nejhutnější zkratce vyjadřuje právě 
velikonoční zvěst. Ano, pro všechny přišel ten, který svým životem a svým 
osudem symbol kříže uvedl mezi nás. 

I lidé nepoučení počítají s tím, že občané, označovaní jako věřící, mají 
Boha za všemocného. Vzhlížejí k němu. Shledávají jeho moc, velikost, velebnost 
a vyvýšenost. Křesťané vyznávají, že se jich Bůh zastal, plně se jich ujal v jejich 
bezmoci, omezenosti a chudobě. Dá se povědět: Přišel „shůry dolů“. 

A vedle toho velikonoční příběh Kristovy oběti na kříži v bezmoci, 
opuštěnosti a chudobě ukazuje, že se nás ujímá „na zemi dole“. Prorok Izajáš o 
tom svědčí slovy, která vybírám z padesáté třetí kapitoly jeho proroctví: 

„Naše nemoci na sebe vzal … byl proklán pro naši nevěrnost ... trestání 
snášel pro náš pokoj … byl vyťat ze země živých, raněn pro naši nevěrnost ...“  

Prorokovo vyznání a naše rozpoznání víry smíme přijímat se 
zahanbeností a přeci s nesmírnou úlevou, že nikdy nejsme a nezůstaneme sami. 

Zdravím vás pravoslavným velikonočním pozdravem: „Kristus vstal 
z mrtvých! Vskutku vstal!“  

Tomáš Bísek 
 
 

Konfirmační slavnost 
 

 



 
V neděli 25.3. proběhla 

v našem sboru konfirmační 
slavnost. Konfirmováni byli 
Daniel Šturc a Vojtěch Mrklas. 
Daniel Šturc byl v den kon-
firmace také pokřtěn.  

Daniel Šturc v našem 
sboru od malička vyrůstal a 
Vojta Mrklas se účastní života 
našeho sboru se svými rodiči 
od roku 2006. Přejeme oběma, 
aby je Pán Bůh provázel svým 
požehnáním na jejich další 
životní cestě a aby pro ně byl i 
nadále náš sbor duchovním 
domovem. Aktuálně zařazu-
jeme aspoň dvě fotografie 
z konfirmační slavnosti.  

 

 
 

 
Zpráva staršovstva o činnosti a stavu farního sboru ČCE 

v Praze- Horních Počernicích v roce 2011 pro sborové 
shromáždění 18.3.2012 

 

1. Nedělní a sváteční bohoslužby. 
K bohoslužbám jsme se scházeli s průměrnou účasti 28 sester a bratří. 

Nejvyšší účast byla jako již tradičně při vánoční slavnosti 75, jinak je ovšem 
v účasti na nedělních bohoslužbách poměrně velké rozpětí a nepravidelnost, 
zvlášť u mladších rodin s dětmi. Osvědčují se ale pravidelnější rodinné neděle. 
43x kázal br. farář Firbas, 4x br, farář Bísek, 2x br. kurátor Hrubeš, 1x náš 
ordinovaný presbyter br. Zdeněk Halas, dále ses. farářka Plzáková, br. farář 
Kašper, br. Šlechta a br. Tůma. Večeře Páně se konala v roce 2011 9x. Je 
potěšitelné, že společenství stolu Páně se účastní téměř všichni účastníci 
bohoslužeb. Jsme vděčni za službu našich čtyř varhaníků: Jiřího Eliáše, Michaely 
Firbasové, Zdeňka Halase a Martina Hrubeše. Spolu s bratrem 

Zbytovským vytvořili v uplynulém roce také menší hudební těleso, které 
doprovází při slavnostních nebo rodinných bohoslužbách. S volbou nového 
staršovstva se další presbyterky a presbyteři aktivně zapojili do bohoslužeb 
čtením Písma, modlitbou a ohláškami. Při nedělních bohoslužbách se v loňském 
roce konaly 3 křty: Alžběty Humlové, Elišky Klučincové a Hermíny Zbytovské. 
V průběhu loňského roku jsme se naopak rozloučili s členkou našeho sboru ses. 
Miladou Veselou, které zemřela v březnu, a o prázdninách pak se sestrou Libuší 
Eliášovou, jejíž odchod byl pro náš sbor velikou ztrátou, a také s manželem ses. 
Dorschnerové, br. Oldřichem Dorschnerem, který nebyl členem našeho sboru, 
ale se zájmem dění v našem sboru vždy sledoval a mnozí jsme si vážili jeho 
přátelství.  

Nedělní škola při bohoslužbách se v loňském roce konala 38x 
s průměrnou účastí 5 dětí. V roce 2010 pouze 29x. Je potěšitelné, že výrazně 
přibylo nedělí, kdy se děti sejít mohly. Sice se ještě stále nemůže nedělní škola 
pro neúčast dětí konat úplně každou neděli, ale tendence se přece jen zlepšuje. 
Začíná se tvořit aspoň malé jádro dětí, které přicházejí s rodiči pravidelně a to má 
svůj význam pro vytváření jejich společenství i pro přípravu vyučujících. 
V loňském roce se s dětmi probírala druhá část starozákonních příběhů, 
v letošním roce pokračují výklady Lukášova evangelia. Staršovstvo schválilo 
v minulém roce zakoupení souvislé řady výkladů a výtvarných úkolů k příběhům 
Starého a Nového zákona pro mladší školní věk z nakladatelství Timoteus, které 
teď slouží jako výborná pomůcka vedle výkladů a materiálů, které odebíráme 
z nabídky naší církve. Práce s dětmi ve sboru je velmi důležitá a vytváření 
společenství, do kterého se pak děti těší, je pro ně tím nejlepším duchovním 
vkladem pro budoucnost. Nedělní školu organizuje a nejčastěji také vyučuje Mája 
Firbasová, které vypomáhají především sestra Adéla Zbytovská a Silvie Humlová. 
Všem patří dík. Počet vyučujících nedělní školy bychom ale rádi rozšířili s tím, že 
by se mohli v určitých časových intervalech scházet a vytvářet společně 
dlouhodobější plán výuky. Už tradičně se konala červnová rodinná neděle, ke 
které děti nacvičily hru „O Duchu, kterému se říká svatý“ a vánoční slavnost 
s pásmem malých dětí a hrou „Zpráva na první stranu“, kterou připravili 
konfirmandi a větší děti s br. farářem. Od nového školního roku jsme obnovili 
v dvouměsíčních intervalech rodinné neděle s dětmi, při kterých aktivně 
doprovází naše malá skupina hudebníků. Po bohoslužbách jsou dětí i dospělí 
zváni ke společnému „zpívání a muzicírování“. Uvědomujeme si, že v dnešní 
době, kdy někdy těžko hledáme čas ke společnému setkávání v týdnu, se 
společná neděle takovou příležitostí stává víc a víc. Setkání při kávě a čaji po 
bohoslužbách, které zvlášť mladší rodiny s dětmi už vzaly za své a využívají je, se 
časově prodlužuje někdy až do samotného poledne a to je dobře. Jsme vděčni, 
že také mnozí z nově příchozích oceňují v našem sboru nevtíravý zájem 



a otevřenost, se kterou se setkávají. Vzhledem k tomu, že umístění naší fary i 
vlastních bohoslužebných prostor postrádá otevřenost třeba přemýšlet nad 
tím, v čem je možné naše bohoslužby ještě více zpřístupnit nově příchozím. 
 

2. Biblické hodiny pro děti a konfirmační cvičení 
Bratr farář pokračuje v biblických hodinách pro děti v zelenečské 

základní škole, kterých se teď pravidelně účastní pět dětí. Práce je vedením 
školy přijímána velice vstřícně. V loňském roce pokračovala také výuka 
konfirmandů. Od září se scházeli dva, Vojtěch Mrklas a Daniel Šturc. 
Konfirmační slavnost spojená také se křtem Daniele Šturce se uskuteční 25. 
března 2012.  
 

3. Biblické hodiny pro dospělé a střední generace 
Pokračovaly na třech místech, zde na faře, u ses. Pfannové v Újezdě nad 

Lesy a v rodině Eliášových v Klánovicích, a to výklady 1. dopisu apoštola Pavla 
do Korintu. Malá účast je především při biblických hodinách na faře a to je 
škoda. Znovu zveme i vás další, abyste biblické hodiny opět zařadili do svého 
kalendáře. Již tradičně se velmi živé a diskutující společenství schází při 
biblických hodinách u sestry Pfannové, kam přicházejí, pokud jim to zdravotní 
stav dovolí, také manželé Kocábovi. Jsme vděčni bratru Eliášovi, že účastníky 
biblických hodin do Újezda přiváží autem. Rodina Eliášových také podporuje 
svou aktivní účastí obnovené sobotní bohoslužby, které v Újezdě pořádá 
škvorecký sbor. Škvorecký sbor jsme v loňském roce opět navštívili spolu 
s Uhříněveskými při rodinné neděli, spojené se společným odpoledním výletem. 
Nově se od září loňského roku se začala k pravidelným měsíčním schůzkám 
scházet také střední generace našeho sboru. Přibylo mladších rodin a jsme 
vděční, že se při těchto setkáních, která se konají střídavě na faře a 
v jednotlivých rodinách vždy třetí čtvrtek v měsíci, můžeme také navzájem blíž 
poznávat. Průměrně nás bývá 11.  
 

4. Staršovstvo 
Sešlo se 10x, z toho 4x již v novém složení po volbě nového staršovstva, 

která se konala 5.6.2011. Kromě br. faráře, který je virilním členem, bylo zvoleno 
6 členů a dva náhradníci. Na první schůzi 7.6. byl opět zvolen kurátorem br. 
Martin Hrubeš, místokurátorkou se stala ses. Daniela Bísková, předsedou 
staršovstva byl opět zvolen br. farář Petr Firbas, pokladní sboru zůstala ses. 
Ludmila Dorschnerová. Slíb nového staršovstva přijala pak 4.12.2011 seniorátní 
kurátorka Zdena Skuhrová. Nové staršovstvo je věkem mladší a aktivní. 
Plnohodnotně se zapojují i náhradníci. Nově se ve staršovstvu vytvořila 
skupinka, která se intenzivněji věnuje přípravě Sborového dopisu. O jednání 
staršovstva jsou členové sboru vždy následující neděli při bohoslužbách 

informováni. K vážným názorovým střetům nedochází, správa sboru není zatěžována 
vleklými, neřešenými problémy.  
 

4. Ekumena – v loňském roce se náš sbor opět aktivně účastnil aliančního týdne 
modliteb a v prostorách našeho sboru proběhlo setkání světového dne 
modliteb, jehož přípravy se aktivně účastnily i naše ženy. V době svatodušní jsme 
se sešli opět v kostele sv. Ludmily a řadou písní posloužil ekumenický pěvecký 
sbor, ve kterém se spolu se zpěváky ostatních církví schází asi 6 členek a členů 
našeho sboru. I v loňském roce jsme se také od začátku října scházeli k nácviku 
adventních a vánočních zpěvů, se kterými jsme již potřetí vystoupili na Štědrý 
den na nádvoří Chvalského zámku. Vždycky je to také příležitost oslovit krátkým 
slovem i hornopočernickou veřejnost. Poděkování patří br. Martinu Hrubešovi, 
který náš ekumenický sbor jako dirigent vede. Pokračovaly také tzv. farářské 
snídaně - ekumenická setkání kazatelů Horních Počernic a br. farář v určitých 
časových intervalech sloužil ve chvalském zařízení Církve bratrské v Domově 
odpočinku ve stáří V Bethesdě. V loňském roce byl bratr farář Firbas přizván za 
hornopočernickou ekumenu do kruhu hornopočernických pracovníků v kultuře, 
který se schází na Chvalech a na kterém je možné informovat o dění v našich 
církvích, i o společných akcích, ke kterým zveme veřejnost.  
 

5. V uplynulém roce byla ve farní budově provedena celková revize a oprava 
elektrických zásuvek, nově bylo provedeno vyvložkování komína a byla opravena 
vodoinstalace v koupelně nájemního bytu. Chceme poděkovat všem vám, kdo 
jste se v loňském roce podíleli na finanční podpoře našeho sboru, ale také na 
sbírkách, které byly určeny na různé sociální účely, které přesahují prostý provoz 
našeho sboru. Obětavost sboru roste a je potěšitelné, že sbor je ze svých 
prostředků schopen zaplatit všechny pohledávky a uhradit i drobné úpravy a 
opravy ve farní budově. Finanční situace sboru je v posledních letech dobrá, se 
svým sborem můžeme být navenek spokojeni. Více bychom ale měli uvažovat o 
tom, že tu jako církev nejsme sami pro sebe.  
 

6. Myslíme na ty členy našeho sboru, kteří v uplynulém roce procházeli těžkým 
obdobím a jsme vděčni Pánu Bohu, že u jeho slova smíme nacházet oporu a 
naději i v takových chvílích a také čerpat z evangelia i vzájemného společenství 
posilu do života a vztahů. Jsme vděčni za každý projev živé víry, za sborové 
modlitebníky, kteří myslí před Boží tváří na druhé i na věci a budoucnost tohoto 
sboru i za osobní křesťanskou odpovědnost a angažovanost bratří a sester 
v zaměstnáních i ve věcech veřejných.  
 
Staršovstvo doporučilo tuto zprávu ke schválení VSS na své schůzi dne 6.3.2012 



 
 

Světový den modliteb 
 

"Boží spravedlnost, pravda a milosrdenství jsou neoddělitelné. V Novém zákoně 
nás Ježíš povzbuzuje, abychom hledali Boží spravedlnost: ‚Blaze těm, kteří 
hladovějí a žízní po spravedlnosti, neboť oni budou nasyceni‘ (Mt 5,6)" 

První pátek v březnu, na světový den modliteb, se ve více než 170 
zemích světa scházejí křesťané na bohoslužbě. Ta bohoslužba je zvláštní v 
několika ohledech -- všude má téměř stejnou podobu, každý rok je věnována 
jedné zemi a její průběh připravuje skupina žen v této zemi žijících.  

Letošní bohoslužbu připravovaly ženy z Malajsie a jejím tématem bylo: 
Dopomáhejme ke spravedlnosti. 

Malajsie je zemí, kde se setkává mnoho národností a mnoho 
náboženství. Žijí tu vedle sebe Malajci, Indové, Číňané a potomci původních 
obyvatel, či z jiného pohledu muslimové, hinduisté, křesťané, buddhisté a další. 
Přestože v zemi je ústavou zaručována náboženská svoboda, křesťané se v 
zemi, kde státním náboženstvím je Islám, necítí rovnocenní. 

V Malajsii žije na tři miliony přistěhovalců, z nichž dvě třetiny jsou v zemi 
ilegálně, a téměř 200 000 uprchlíků. Podmínky, v nichž jsou uprchlíci a mnozí 
přistěhovalci nuceni žít, jsou nelidské, vláda nad nimi přivírá oči a ti, kteří 
upozorňují na potřebu změny, jsou pronásledováni. Například Irena Fernandez, 
sociální pracovnice, která v roce 1995 napsala o situaci v „internačních 
táborech“, kde přistěhovalci žijí, byla uvězněna pro „svévolné uveřejnění 

 falešné zprávy“. Zproštěna viny byla po 13ti letech soudních pří. 
Lidé v Malajsii budou potřebovat hodně sil k tomu, aby si „dopomohli 

k spravedlnosti“ a na cestě k ní neztráceli víru. Světový den modliteb jim dal 
jeden den, kdy se k jejich modlitbám přidali křesťané na celém světě. Nám dal 
příležitost připojit se v modlitbách k lidem, o jejichž životě, starostech, přáních a 
potřebách máme jinak jen velmi mlhavou představu, a prožít díky tomu 
společenství s křesťany z druhého konce světa. 

Na závěr stojí za to poděkovat lidem ze sboru Církve Bratrské, kteří se 
pořádání bohoslužby v Horních Počernicích ujali a nás k ní přizvali, a připojit 
modlitbu jihoafrického spisovatele Alana Patona, která v průběhu bohoslužby 
zazněla: 

„Pane, otevři mé oči, abych mohl vidět potřeby druhých. Otevři mé uši, 
abych slyšel jejich křik a pláč. Otevři mé srdce, aby nezůstali bez útěchy. Dej, abych 
bez strachu před hněvem silných bránil slabé, abych se bez strachu před bohatými 
zastával chudých. Ukaž mi, kde potřebují lásku a naději a použij mě, abych je tam 
přinášel. Otevři mé oči a uši a učiň, abych dnes, v tento den, byl schopen šířit tvůj 
pokoj. Amen.“  

Alena Pudlovská 
 

Projekt Etiopie 
 

Milé sestry a bratři, 
 náš farní sbor se po schválení staršovstvem rozhodl dlouhodoběji zapojit 

do projektu naší Diakonie -- Střediska humanitární a rozvojové pomoci „Stavíme 
lidi na nohy“. Jedná se o velmi konkrétní dlouhodobou a efektivní pomoc 
etiopským rodinám, jejichž otec zemřel na AIDS.  

Diakonie ČCE je jedním z přispěvatelů. Projekt tamní luterské církve je 
založen na podpoře živnosti etiopských žen – vdov. S vybranou ženou, 
samoživitelkou rodiny, která se v důsledku smrti manžela ocitla naprosto bez 
prostředků, je nejprve probrána možnost založení určité živnosti, které se pak 
bude věnovat. Třeba chovu ovcí, prodeji ovoce, malému obchůdku. Do začátku 
dostává tato žena částku 500 dolarů, se kterou se dává do podnikání a nakoupí 
vše potřebné. Když se živnost podaří rozběhnout, je žena po jisté době povinna 
začít si aspoň malou část přebytků ukládat. Výsledky jsou dosud až překvapivě 
radostné a povzbuzující. V projektu bylo zatím z prostředků vybraných naší 
Diakonií pomoženo „na nohy“ už 29 rodinám žen, které se ocitly v naprosté bídě. 
Otevřela se jim možnost prostého, ale důstojného života. Není to vůbec málo, i 
když jsou takových rodin tisíce. Je to přesně to, co můžeme udělat.  



Zástupci našeho Střediska humanitární 
a rozvojové pomoci už oblast osobně navštívili 
a přesvědčili se, že pomoc se dostává adresně 
těm nejpotřebnějším. V červnu chystáme po 
nedělních bohoslužbách setkání, při kterém 
nám slovy i obrazem přiblíží dosavadní výsledky 
celého projektu a dozvíme se řadu dalších 
podrobností.  

Víme, že je mnoho potřebných 
v bezprostřední blízkosti kolem nás. Nechceme 
na ně zapomínat. O nepředstavitelné bídě 
v některých částech světa slyšíme, ale někdy si 
nevíme rady, jak aspoň nepatrně pomoci. Tento 
projekt nás přesvědčil o tom, že pomoc je 
možná, že je adresná a přináší výsledky. Už 
5000 Kč stačí do začátku, aby se jedna rodina 
dostala z beznaděje. A to, že se to skutečně 
daří, je vlastně úžasné. Pro Vaši bližší informaci 
přetiskujeme letáček se všemi potřebnými 
údaji. První sbírka proběhla teď do Květné 
neděle. Zvažujeme, že bychom ji v letošním 
roce pak ještě jednou zopakovali, nejspíš 
v průběhu adventu. Je zcela dobrovolná a bude 
probíhat dlouhodobě. Pokud byste se chtěli 
připojit, je možné tak učinit i individuálně na 
zaslané číslo účtu, ještě do konce tohoto 
velikonočního týdne.         

                           Spolu se staršovstvem  
                                 Petr Firbas, kazatel 

 
Odpuštění 

Krátké předvelikonoční zamyšlení ses. Ludmily Dorschnerové, dlouholeté 
presbyterky našeho sboru 

 
13. 11. 2011 měl ve sboru náš br. kurátor Martin Hrubeš kázání na téma 
odpuštění. Vzpomněla jsem si na příběh, který se stal před mnoha lety a dosud 
nad ním visí otazník. Manželé navštěvovali pravidelně jednu starou paní, které 
se snažili pomáhat. Její syn ji navštěvoval velmi sporadicky. Zvrat nastal po její 
smrti. Manželé obdrželi od jejího syna dopis, ve kterém byli obviněni ze zcizení 

věcí staré paní, což je velmi zaskočilo. Po obdržení dopisu se se synem staré paní 
osobně spojili a žádali vysvětlení, proč takový výhružný dopis. Vždyť by se nikdy 
něčeho tak hanebného nemohli dopustit. Bez vysvětlení byli vykázáni pryč. 
Odešli s tím, že by se takto chovat neměl, ať nad jeho hněvivostí slunce 
nezapadá a ať je mu odpuštěno. A co dál? 

Jak postupovat a navázat znovu kontakt s člověkem, který o sobě také 
tvrdí, že je křesťan, aby bylo vše objasněno? Napsat dopis? Zbytečné. Vrací se 
zpět. Telefonovat? Zbytečné. Nedovoláte se. Dospěli k názoru, že je třeba se i za 
tyto lidi modlit a tak svěřit vše Pánu, protože on o nás ví všechno a jemu, ne nám, 
patří odplata, jak píše apoštol Pavel. Vždyť i my jsme mnohokrát takovými 
nevyzrálými křesťany a bojujeme se slovem odpuštění, které úzce souvisí se 
slovem lásky k bližnímu. Proto je nutné, jak nás k tomu nabádá Pán Ježíš Kristus, 
se za ochotu odpustit stále modlit. Naslouchejme bedlivě Božímu slovu, 
modleme se za sebe navzájem i za ty, kdo nám ublížili, abychom se i my jednou 
mohli zařadit do společenství vyvoleného lidu. Není to snadné, vždyť i tento 
příběh zůstává dosud s otevřeným koncem. 

 
 

Velikonoční kvíz nejen pro děti 
 



 

Program farního sboru v Praze-Horních Počernicích v dubnu 2012 
 

Neděle 1.4.   bohoslužby v 9.30 
Zelený čtvrtek 5.4.  čtení pašijí v 18 hodin 
Velký pátek 6.4.  bohoslužby s Večeří Páně v 18.00 
Velikonoční neděle 8.4. bohoslužby s Večeří Páně v 9.30 
Neděle 15. 4.   bohoslužby v 9.30 
Neděle 22.4.    bohoslužby v 9.30 
Neděle 29.4.   bohoslužby v 9.30  
 

Biblické hodiny vždy v 18.30 
3.4. u Eliášových v Klánovicích, 10.4. na faře, 19.4. (ve čtvrtek) na faře, 24.4. u 
Eliášových v Klánovicích 
Děti v zelenečské škole -- každou středu ve 13.00 kromě prázdnin 
Střední generace 19.4. v 19.30 – ještě bude určeno, kde se sejdeme 
Schůze staršovstva mimořádně až 10.4. v 19.30 
 

Seniorát: v sobotu 14.4. školení varhaníků u Salvátora ve 13.00 
V sobotu 21.4. celodenní setkání kurátorů na Hvozdnici s vycházkou do okolí. 
 

Výhled na květen a červen 2012  
V neděli 13.5. se bude konat tradiční sborový zájezd na bohoslužby do Škvorce 
(spolu s uhříněveským sborem) a odpoledním výletem na ondřejovskou 
hvězdárnu a okolí. 
 

Ve středu 23.5. v 18.00 svatodušní ekumenická pobožnost hornopočernických 
církví v kostele sv. Ludmily s vystoupením ekumenického pěveckého sboru 
27.5. bude svatodušní neděle s Večeří Páně. 
 

Od 31.5-3.6. se bude konat zájezd do Lázů a Kateřinic spojený s návštěvou 
nedělních bohoslužeb kateřinického sboru a setkáním s rodinou Kovářových. 
 

Do tohoto sborového dopisu vkládáme, jako obvykle, také složenku na salár pro 
rok 2012. Salár je ale možné zaplatit také přímým převodem na účet sboru, nebo 
při nedělních bohoslužbách ses. L.Dorschnerové.  
 

Srdečně zveme všechny do všech shromáždění našeho sboru! 
 

Uřední hodiny kazatele: út 16.00-17.30, st 9.00 -11.00, pá 9.00-11.00. 
Adresa farního sboru: Třebešovská 2101/46, Praha 9 -Horní Počernice, PSČ 193 00  

Bankovní spojení: č.ú. 243959339/0800, Telefon sboru : 281 922 216 
Mobil kazatele: 776 303 960, Mobil kurátora: 737 645 375, 602 160 117 

www stránky sboru: http//horni-pocernice.evangnet.cz 


